
Oświadczenie złożone 
przez senator Alicję Chybicką 

na 30. posiedzeniu Senatu 
w dniu 4 kwietnia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do prezes Narodowego Funduszu Zdrowia Agnieszki Pachciarz 

Szanowna Pani Prezes! 
W związku z pismem skierowanym do mnie przez Zarząd Krajowy Ogólnopolskiego Związku Zawodo-

wego Lekarzy w sprawie zasad wyceny świadczeń zdrowotnych dokonywanej przez Narodowy Fundusz 
Zdrowia zwracam się do Pani Prezes z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania. 

1. Jaka metodologia wyceny procedur pediatrycznych została przyjęta? 
2. Jakie elementy kosztów procedur zostały wzięte pod uwagę, w jakiej wysokości i jakie było uzasadnie-

nie dla ich przyjęcia? 
3. W jaki sposób została oceniona – i jak wysoko wyceniona – praca lekarza będąca elementem procedur 

pediatrycznych? 
4. Jaką podstawę wyceny pracy lekarza zastosowano w przeliczeniu na miesięczną płacę zasadniczą za je-

den etat lekarza zatrudnionego na podstawie umowy o pracę? Czy podstawa ta była większa, mniejsza czy 
taka sama jak przy wycenie procedury hemodializoterapii? 

Z wyrazami szacunku 
Alicja Chybicka 

 


